
 
 

 

 
Aan: Het college van gedeputeerde staten van de provincie Limburg 
Postbus 5700 
6202 MA Maastricht 
 
 
Maastricht, 22 april 2025 
 
 
Schriftelijke vragen over het gebruik van Staalslakken in Limburg 
 
 
Geacht College, 
 
 

 Alhoewel het gebruik van staalslakken legaal is en vaak voorkomt, concludeert de 
Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) na onderzoek dat er veelvuldig milieuschade 
ontstaat en omwonenden over gezondheidsklachten klagen. Naar aanleiding van dit 
onderzoek hebben wij de volgende vragen: 

 
1. De provincie Limburg gebruikt geen Bodemassen voor het aanleggen van 

provinciale wegen of werken. Zijn staalslakken daarvoor ook uitgesloten? Zo nee, 

wil GS het gebruik van staalslakken naar aanleiding van het onderzoek van de 

RIVM gaan uitsluiten?  

2. Kan GS aangeven op welke locaties in Limburg staalslakken zijn toegepast? Zo 

nee, Gaat GS onderzoek doen naar op welke locaties staalslakken zijn toegepast.  

3. Welke maatregelen neemt de provincie om toezicht te houden op de milieu en 

gezondheidseffecten van het gebruik van staalslakken in Limburg. 

4. Zijn er in Limburg gezondheidsklachten of milieuschade gemeld die mogelijk 

verband houden met het gebruik van staalslakken? In andere delen van 

Nederland zijn klachten zoals bloedneuzen en huidirritaties gerapporteerd. 

5. Zijn er plannen om het beleid aan te passen naar aanleiding van de bevindingen 

van de ILT en het RIVM over de risico’s van staalslakken? 

6. Waar kunnen burgers vermoedelijke milieuschade of gezondheidsissues 

veroorzaakt door staalslakken melden? 



Graag beantwoording van deze vragen binnen de daarvoor geldende termijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ina Boven 
Partij voor de Dieren 
 


